
    

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 
 

 

Ας κάνω τώρα εξάσκηση… 
 

1. Βάζω της ή τις όπου χρειάζεται. 

 

____ αδερφής ____ πατάτες 

____ χήνες ____ τάξης 

____ θάλασσες ____ φίλες 

____ ομάδας ____ πόλης 

 

2. Βάζω στης ή στις όπου χρειάζεται. 

 

____ Γαλήνης ____ σφαίρες 

____ καρδιάς ____ μαθήτριες 

____ ώρες ____ δασκάλας 

____ πλατείες ____ φωνής 

 

ONOMA: ________________________ 
 

 

Συχνά μπερδεύουμε τα 

θηλυκά οριστικά άρθρα 

της και τις γιατί ενώ 

ακούγονται το ίδιο 

γράφονται διαφορετικά. 

 
 

 

 

Το άρθρο της μπαίνει μπροστά από 

θηλυκά ουσιαστικά και επίθετα στον 

ενικό αριθμό (η μία). 
 

π.χ. Η τσάντα της κοπέλας. 
 

Το άρθρο τις μπαίνει μπροστά από 

θηλυκά ουσιαστικά και επίθετα στον 

πληθυντικό αριθμό (οι πολλές). 
 

π.χ. Δώσε μου τις ξυλομπογιές. 

 

 

Το ίδιο ισχύει και για τα στης (ενικός) και στις (πληθυντικός). 

π.χ. στης γιαγιάς – στις γιαγιάδες 



 

3. Συμπληρώνω τις παρακάτω προτάσεις με της ή τις και στης ή στις. 

 

Οι πυροσβέστες έσβηναν _____ φλόγες ____ φωτιάς.  
 

Λύνω _____  ασκήσεις ______  Ευγενίας. 
 

Την Κυριακή πήγα επίσκεψη ______ γιαγιάδες μου και κέρασα ______ φίλες τους 

από το γλυκό _____ μαμάς. 
 

Πήγα _____ αδερφής μου το δωμάτιο και δίπλωσα  ______ κουβέρτες της. 
 

Ο μπαμπάς πήγε _______ βαλίτσες ______ γιαγιάς στο σταθμό των τρένων. 
 

Η Δήμητρα φόρεσε ______ παντόφλες ______ Καίτης. 
 

Το νερό ______ βροχής καθάρισε ______ πλάκες των πεζοδρομίων. 
 

Η κυρία μας άφησε πάνω ______ καρέκλες μας _____ φόρμες ____ γυμναστικής. 
 

Στην Α΄ τάξη μάθαμε να γράφουμε σωστά ______ μέρες _____εβδομάδας. 

 

4. Γράφω τα θηλυκά ουσιαστικά στη γενική ενικού και στην αιτιατική του 

πληθυντικού αριθμού. 

 

Ονομαστική Ενικού Γενική Ενικού  

(της) 

Αιτιατική Πληθυντικού  

(τις) 

η κουβέρτα   

η βροχή   

η αίθουσα   

η κλωστή   

η γυναίκα   

η ζωή   

η βασίλισσα   

 
 


